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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anders Ygeman (S)

2015/16:596 Förtroende för polisledningen

Enligt DN har polisen i Stockholm mörklagt omfattande sexuella övergrepp på 
unga flickor under festivalen We are Sthlm 2014 och 2015. Anledningen till 
polisens agerande ska enligt uppgift ha varit ovilja att offentliggöra uppgifter 
som pekar ut flyktingungdomar som förövare. Inget av de anmälda fallen har 
gått till åtal. Enligt polisens informationschef var det fel att man inte 
kommunicerade övergreppen.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet:

 

Har statsrådet fortsatt förtroende för Stockholmspolisens ledning?

………………………………………

Boriana Åberg (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors

Från Riksdagsförvaltningen
2016-01-12
Besvaras senast
2016-01-20 kl. 12.00


